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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Να μην απολυθούν οι 23 εργαζόμενοι»
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

222.28 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΝΑΝ

«Να μην απολυθούν οι 23 εργαζόμενοι»
Να μην απολυθούν οι 23 εργαζόμενοι 

που υπηρετούν στο νοσοκομείο Αγίου 
Νικολάου ζητά με επιστολή προς το 
Υπουργείο Υγείαςτο Σωματείο Εργαζομέ
νων. Μεταξύ άλλων σημειώνει:

"Στις 30 Σεπτεμβρίου λήγουν οι παρα
τάσεις θητείας 23 εργαζομένων του Γε
νικού Νοσοκομείου Αγ. Νικολάου, από 
τους οποίους οι οκτώ είναι επικουρικοί 
που έχουν προσληφθεί με τις διατάξεις 
του άρθρου 50 του νόμου 4825/2021 
και οι 15 είναι συμβασιούχοι ΣΟΧ. Οι ερ
γαζόμενοι αυτοί απασχολούνται στις πα
ρακάτω ειδικότητες:

Οι επικουρικοί:
-3 ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού 

-2 ΔΕ Διοικητικών Γραμματέων 
-1 ΔΕ τεχνικού-ηλεκτρολόγων 
-2 ΥΕ Καθαριστών-τριων/πλυντών 

πλυντριών 
Οι ΣΟΧ:

- 2 ΔΕ Μαγείρων
-10 ΥΕ Καθαριστών-τριων
- 3 ΥΕ προσωπικού φύλαξης
Επειδή οι συνάδελφοι αυτοί εργάζον

ται αρκετό χρονικό διάστημα στο Νοσο
κομείο (υπάρχουν εργαζόμενοι/ες από 
το 2018) είναι εξειδικευμένοι και καλύ
πτουν μόνιμες ανάγκες, 

και επειδή το Νοσοκομείο έχει πολύ 
μεγάλες ελλείψεις προσωπικού αφού εί

ναι κενέςτο 45%των οργανικών θέσεων, 
και χρειάζονται προσλήψεις και όχι απο
λύσεις,

σας ζητούμε να προχωρήσετε στις 
απαραίτητες νομοθετικές ρυθμίσεις έτσι 
ώστε να αποφευχθούν οι απολύσεις και 
να διασφαλιστεί η συνέχιση της εργασίας 
των συναδέλφων στο Νοσοκομείο με 
συνθήκες μόνιμης και σταθερής εργα
σίας με πλήρη οκτάωρη απασχόληση".
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1  Στα όριά τους και άλλες κλινικές
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1330.71
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"Η υγεία αφέθηκε στην τύχη της"

s
"Το δημόσιο σύστημα υγείας έχει αφεθεί στην τύχη του" λέει στην "Π" ο πρύτανηςτου Πα
νεπιστημίου Κρήτης, καθηγητής Ορθοπεδικής Γιώργος Κοντάκης, ενώ γιατροί τονίζουν ότι 
ετοιμάζεται κοινωνική έκρηξη στα νοσοκομεία από τον κόσμο που δεν έχει πού να αποταθεί 
για την υγεία του. Στην Ορθοπεδική του ΠΑΓΝΗ 35 ασθενείς όλων των κλινικών, κυρίως με 
κατάγματα, περιμένουν έως 15 ημέρες να βρεθεί διαθέσιμος χειρουργικός χρόνος και αναι- 
σθησιολόγος, αφού προηγούνται άλλα, πιο επείγοντα περιστατικά. Σχεδόν όλα τα νοσοκο
μεία υπολειτουργούν και πλέον όλο το βάρος απ' όλη την Κρήτη πέφτει στο Πανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο. Σελίδα 9
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1  Στα όριά τους και άλλες κλινικές
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2023

ΠΡΟΒΛΗΜΑ ΣΤΟ ΠΑΓΝΗ

Στα όριά τους και άλλες κλινικές
«ΛΥΣΗ»

Ερώτηση για τις 
μετακινήσεις γιατρών

Της Αννας Κωνσταντουλάκη

Κ
οινωνική έκρηξη 
ετοιμάζεται να 
δημιουργηθεί 
στα νοσοκομεία 
της Κρήτης που 
έχουν εγκαταλειφθεί στην 
τύχη τους χωρίς το απαιτού- 

μενο προσωπικό και δεν 
μπορούν να ανταποκριθούν 
στον ρόλο τους.

Το μεγαλύτερο βάρος πέ
φτει σήμερα στο Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο Ηρα
κλείου που καλείται να 
αντιμετωπίσει περιστατικά 
από όλο το νησί.

Η εικόνα στην Ορθοπε
δική Κλινική είναι αποκαρ
διωτική. Μέχρι χθες σχεδόν 
35 ασθενείς, κυρίως με κα
τάγματα, ήταν στην ανα
μονή έως και 15 ημέρες για 
να μπουν στο χειρουργείο, 
ωστόσο διαθέσιμος χει
ρουργικός χρόνος δεν 
υπάρχει ούτε οι αναισθη- 
σιολόγοι επαρκούν.

Από το Αναισθησιολογικό 
Τμήμα γιατροί φεύγουν για 
να ιδιωτεύσουν ή να εργα
στούν στο εξωτερικό, με 
πολλαπλάσιες αμοιβές ενώ 
το ίδιο συμβαίνει και με 
άλλα τμήματα και κλινικές 
του νοσοκομείου.

Από την Ορθοπεδική Κλι
νική έφυγε λόγω συνταξιο- 
δότησης ο γιατρός Κώστας 
Μπαλαλής, ενώ σε λίγες 
εβδομάδες φεύγει λίγο νω
ρίτερα από την συνταξιοδό- 
τηση και ο ορθοπεδικός 
Μανόλης Βεληβασάκης.

"Ντρέπομαι να κοιτάξω 
τους ασθενείς μου στα μά
τια. Τους λέμε ότι θα τους 
χειρουργήσουμε, τους το 
λέμε 4-5 φορές και μετά το 
χειρουργείο αναβάλλεται 

ξανά και ξανά. Δεν 
ξέρουμε πια τι να 
τους πούμε" ανέ
φερε γιατρός στην 
"Π".

"Η κατάσταση εί
ναι πραγματικά δύ
σκολη και όσο χει
ροτερεύει η εικόνα 
στα υπόλοιπα νο
σοκομεία του νη
σιού και δεν μπο
ρούν να καλύψουν 
περιστατικά, τόσο 
επιβαρύνεται το

ΠΑΓΝΗ που δέχεται κόσμο 
και από τα γύρω νησιά" 
είπε στην "Π" ο πρύτανης 
του Πανεπιστημίου Κρήτης 
καθηγητής Ορθοπεδικής 
Γιώργος Κοντάκης.

Ο κ. Κοντάκης ανέφερε 
ότι στην Πανεπιστημιακή 
Ορθοπεδική Κλινική δεν χει- 
ρουργούνται μόνο κατάγ
ματα, γίνονται επεμβάσεις 
στην σπονδυλική στήλη, αν
τιμετωπίζονται ογκολογικά 
περιστατικά και πολλά άλλα.

Στο ερώτημα τι μπορεί να 
γίνει για να βελτιωθεί η κα
τάσταση όσον αφορά στις 
αναμονές των ασθενών για 
να κάνουν μια επέμβαση, 
είπε: "Μια προσωρινή λύση 
θα ήταν να γίνονται χει
ρουργεία τα Σαββατοκύ
ριακα έναντι έξτρα αμοιβής 
προφανώς αλλά νομοθετική 
ρύθμιση που να επιτρέπει 
κάτι τέτοιο δεν υπάρχει. Το 
πρόβλημα είναι οι πολύ χα
μηλές αμοιβές των γιατρών, 
αν δεν αυξηθούν θα συνεχί- 
σουν να φεύγουν από το 
ΕΣΥ".

"Το δημόσιο σύστημα

υγείας έχει αφεθεί στην 
τύχη του" κατέληξε ο κ. 
Κοντάκης.
Σταγόνα 
στον ωκεανό 
των ελλείψεων 
οι 41 θέσεις 
στα νοσοκομεία

Εντωμεταξύ, μόλις 41 θέ
σεις βοηθητικού προσωπι
κού έχουν εγκριθεί στα νο
σοκομεία της Κρήτης στην 
προκήρυξη για την κάλυψη 
800 θέσεων πανελλαδικά, 
γεγονός που το Σωματείο 
Εργαζομένων του ΠΑΓΝΗ 
χαρακτηρίζει κοροϊδία, 
αφού οι κενές θέσεις ξεπερ
νούν το 50% αυτών που 
υπάρχουν σήμερα.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο 
του Σωματείου, Δημήτρη 
Βρύσαλη, από την συγκε
κριμένη προκήρυξη για 
μεταφορείς, βοηθούς θαλά
μων κ.λπ. (πλην νοσηλευτι
κού προσωπικού) στα νο
σοκομεία κατανέμονται:

11 μόνο θέσεις για το ΠΑ
ΓΝΗ, 7 θέσεις για το Βενιζέ-

λειο, 9 θέσεις για Χανιά, 6 
θέσεις για το Ρέθυμνο, 2 θέ
σεις για τον Άγιο Νικόλαο.

Ακόμη 2 θέσεις για την 
Ιεράπετρα, 2 θέσεις για το 
νοσοκομείο Σητείας και 2 
μόνο θέσεις για το Διαλυνά- 
κειο.

Ο πρόεδρος του Σωμα
τείου είπε στην «Π» ότι εν
δεικτικά στο Πανεπιστη
μιακό Νοσοκομείο 550 
θέσεις όλων των ειδικοτή
των είναι κενές και οι 400, 
αφορούν σε νοσηλευτικό 
προσωπικό.

«Με αυτά τα δεδομένα 
προφανώς και μιλάμε για 
κοροϊδία» είπε επισημαίνον- 
τας ότι μεγάλος αριθμός 
εποχιακών συμβασιούχων 
παραιτούνται και φεύγουν.

Είναι γνωστό ότι στο σύ
νολό τους τα νοσοκομεία 
του νησιού και οι δομές 
πρωτοβάθμιας υγείας υπο
φέρουν από ελλείψεις για
τρών και νοσηλευτών και οι 
παραιτήσεις έχουν γίνει 
ρουτίνα στο ΕΣΥ, καθώς οι 
εργαζόμενοι βρίσκουν κα
λύτερες αμοιβές και συνθή

κες δουλειάς στον ιδιωτικό 
τομέα.
Καμία απάντηση

Αυτό έχει σοβαρό αντί
κτυπο στις υπηρεσίες υγείας 
προς τους πολίτες που περι
μένουν συχνά επί μήνες για 
ιατρικά ραντεβού, εξετάσεις 
και επεμβάσεις.

Είναι δε προκλητικό το γε
γονός ότι το Υπουργείο 
Υγείας, η Διοίκηση τηςΔΥΠΕ 
Κρήτης και οι διοικήσεις 
των νοσοκομείων απαξιούν 
να δώσουν απαντήσεις για 
το πού οδηγείται η δημόσια 
υγεία στο νησί η οποία πα
ρουσιάζει την χειρότερη ει
κόνα των τελευταίων ετών.
Σύσκεψη
για την υγεία_______

Σήμερα οργανώνεται ευ- 
ρεία σύσκεψη για την υγεία 
στο αμφιθέατρο του ΠΑ
ΓΝΗ και οι διοργανωτές 
αναφέρουν:

"Η σύσκεψη της Διοίκη
σης της 7ης ΥΠΕ και των ια
τρικών συλλόγων δεν έφερε 
κανένα αποτέλεσμα, αφού 
οι λύσεις που παρουσιάστη

καν είναι αυτές που εδώ και 
μήνες έχουν φέρει τα νοσο
κομεία σε αυτήν την κατά
σταση.

Το Σωματείο Εργαζομέ
νων ΠαΓΝΗ μετά τη σύ
σκεψη στην οποία δεν πή
ραν μέρος τα σωματεία 
εργαζομένων και γιατρών 
των νοσοκομείων και ΚΥ της 
Κρήτης, που αναδεικνύουν 
διαχρονικά και με συνέπεια 
τα προβλήματα, δηλώνουμε 
ότι συνεχίζουμε σταθερά 
τον αγώνα μας διεκδικών- 
τας το σύνολο των δικαιω
μάτων ασθενών και εργαζο
μένων για αποκλειστικά 
υψηλού επιπέδου δημόσια 
δωρεάν υγεία για όλους, 
σύμφωνα με τις σύγχρονες 
ανάγκες, χωρίς πληρωμές 
άμεσες και έμμεσες.

Καλούμε τα Σωματεία Ερ
γαζομένων των νοσοκο
μείων, των Κέντρων Υγείας, 
του ΕΚΑΒ, τις Ενώσεις Νο
σοκομειακών Γιατρών της 
Κρήτης σε κοινή σύσκεψη 
την Πέμπτη 31 Αυγούστου 
στις 12:30 στο αμφιθέατρο 
του ΠαΓΝΗ.

Το θέμα της μετακίνησης γιατρών από νοσοκομείο 
σε νοσοκομείο με "εντέλλεσθε" στην Κρήτη φέρνει με 
ερώτηση στη Βουλή η βουλευτής της "Ελληνικής Λύ
σης" Σοφίας Ασημακοπούλου, επισημαίνοντας με
ταξύ άλλων:

"Σε έκτακτη ανάγκη βρίσκονται αρκετά νοσοκο
μεία στην Κρήτη και ενδεικτική εικόνα αυτής της 
κατάστασης είναι η μετακίνηση γιατρών από τις Πα
θολογικές Κλινικές του Βενιζέλειου Νοσοκομείου του 
Ηρακλείου, προκειμένου να καλυφθούν τα πολυά
ριθμα κενά στο υποστελεχωμένο Νοσοκομείο του Ρε- 
θύμνου. Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, υπάρ
χει κίνδυνος παραιτήσεων από γιατρούς στο 
Βενιζέλειο και ήδη καταβάλλεται μεγάλη προσπά
θεια, ώστε να μεταπειστούν και να αποτραπούν κά
ποιες παραιτήσεις. Η κατάσταση είναι τόσο επεί
γουσα, που εκπρόσωποι των επιστημονικών φορέων 
του Βενιζέλειου συνάντησαν την εισαγγελέα Ηρα
κλείου, προκειμένου να την ενημερώσουν για την 
επικινδυνότητα της κατάστασης, αλλά και για τα έν
δικα μέσα που σκοπεύουν να χρησιμοποιήσουν. 
Υποστήριξαν, ενώπιον της, πως ο κίνδυνος για σο
βαρή υγειονομική κρίση στα νοσοκομεία του νη
σιού, εν μέσω θέρους και αδειών, είναι πολύ μεγά
λος.

Σε σχετική ανακοίνωση που εξέδωσε η ως άνω Τρι
μελής Επιτροπή Ιατρών, επισημαίνεται ότι, οι επιλο
γές της διοίκησης του Βενιζέλειου και της 7ης ΥΠΕ 
δημιουργούν κίνδυνο κατάρρευσης των ταλαιπωρη
μένων Παθολογικών κλινικών του εν λόγω νοσοκο
μείου. Ήδη, δε, εδώ και πολλούς μήνες, οι ιατροί των 
Παθολογικών κλινικών υπερβαίνουν το ασφαλές 
όριο εφημεριών που προβλέπει ο νόμος, προκειμέ
νου να βγαίνουν τα προγράμματα εφημέρευσης, ζη
τώντας, μάλιστα, βοήθεια από ιατρούς άλλων τμημά
των. Επίσης, ενώ προσπαθούν να συνέλθουν από την 
τρικυμία της πρόσφατης «πανδημίας» και να επανα
φέρουν λειτουργίες που είχαν ανασταλεί, να ξανα
νθίζουν κλειστά ιατρεία και να ξανασχεδιάσουν 
δραστηριότητες και εκπαιδευτικές διαδικασίες, που 
έχουν μείνει πίσω, η διοίκηση του Βενιζέλειου, σε συ
νεργασία με την διοίκηση της 7ης ΥΠΕ, «εντέλλουν» 
τους παθολόγους των Παθολογικών κλινικών του Βε- 
νιζέλειου, να κάνουν ένα σημαντικό αριθμό εφημε
ριών στο νοσοκομείο Ρεθύμνου, όπου εδώ και πολύ 
καιρό, έχει στεφθεί με αποτυχία η εξεύρεση ουσια
στικής λύσης στο πρόβλημα της επαρκούς στελέχω- 
σης της εκεί Παθολογικής. Αντίθετα, οι ιατροί του Βε- 
νιζέλειου: «καλύπτουν περιστασιακά το πρόβλημα», 
ως «περαστικοί» ιατροί, λειτουργώντας υπό συνθή
κες που εγκυμονούν κίνδυνο για την υγεία των πολι
τών, ενώ, εκτίθενται και οι ίδιοι σε ανασφαλείς συν
θήκες εργασίας".
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1  Αυξήθηκαν 7 1 % οι νοσηλείες
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

535.39 cm² Κυκλοφορία: 2510

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

A Kokkivos συναγερμόν για in μετάλλαξη Eris

Αυξήθηκαν 71 %
οι νοσηλείες
Τον κώδωνα ίου κινδύνου 
κρούει το υπουργείο Υγείαε 
και οι αρμόδιεε επιτροπέε 
των λοιμωξιολόγων καθώε η 
νέα μετάλλαξη του 
κορωνοϊού Eris τείνει να 
γίνει κυρίαρχη στον 
ελλαδικό χώρο.

Σ
το τραπέζι έχουν πέσει συζητήσει 
για επαναφορά κάποιων μέτρων στα 
νοσοκομειακά ιδρύματα όπωε έγινε 
από τη διοίκηση του νοσοκομείου Χατζη

κώστα στα Ιωάννινα, αφού οι νοσηλείεε 
λόγω τηε Eris έχουν αυξηθεί κατά 71 % σε 
σχέση μεtis apx0s του καλοκαιριού!

Χαρακτηριστικά ο καθηγητήε Πνευμο- 
νολογία5, Ni'kos ΤζανάκηΒ εξηγεί με δη
λώσει του: «Έχει παρατηρηθεί διεθνώ5 
ότι αυτή η παραλλαγή δεν αυξάνει tis δια- 
σωληνώσεΐ5. Για αυτό και οι διασωληνω- 
μένοι είναι πλέον πολύ λίγοι. Είναι μόνο 
δεκαοκτώ. Δεν είναι περίεργο που μει
ώνονται οι διασωληνωμένοι, ενώ υπάρχει 
έξαρση. Είναι επειδή η vooos αυτή δεν

προκαλεί λοίμωξη του κατώτερου ανα
πνευστικού και οι άνθρωποι δεν χρειάζον
ται αναπνευστική υποστήριξη, ώστε να 
χρειαστούν μονάδα. Αυξάνονται, opcos οι 
νοσηλεία otis απλέε κλίνεε, με μια αύξη
ση που φτάνει το 71 % σε σχέση με τον μέ
σο εβδομαδιαίο αριθμό νέων εισαγωγών 
κατά τον προηγούμενο μήνα».

Την ίδια στιγμή η ΠΟΕΔΗΝ με βάση τα 
στοιχεία που έχει στη διάθεσή τηε αναφέ
ρει ότι tis τελευταίεε ημέρεε, οι νοσηλείεε 
παρουσιάζουν μια σταθερότητα: «Την Τρί
τη (29/8)οι νοσηλευόμενοι ήταν 542,τη 
Δευτέρα (28/08) ήταν 566, ενώ την προ
ηγούμενη εβδομάδα (21/8) οι ασθενείε 
otis απλέ$ κλίνε5 άγγιζαν tous 546».

Οι ειδικοί δεν αποκλείουν από το φθι
νόπωρο να ληφθούν κάποια μέτρα για τη 
μείωση Tns διασποράε του κορωνοϊού στα 
νοσηλευτικά ιδρύματα, onoos έγινε στο νο
σοκομείο Χατζηκώστα, για ασθενεί^ και 
συνοδούε αυτών.

«Στην πραγματικότητα πολλέε κλινικέΞ 
δεν εγκατέλειψαν ποτέ τα μέτρα αυτά», 
λέει ο κ. Τζανάκηε: «Και στη δική pas κλι
νική (σ.σ. την πνευμονολογική του ΠΑ- 
ΓΝΗ) δεν έχω άρει τα μέτρα που αφορούν 
otous νοσηλευτέε και tous γιατρούε. Ακο

λουθούμε τα μέτρα που ακολουθούσαμε 
στην πανδημία. Δηλαδή, φοράμε μάσκα 
συνεχώ5 και otis επαφέ5 pas με tous αρ- 
pcboTous και μεταξύ pas. Δεν νομίζω ότι 
στη φάση αυτή που βρισκόμαστε με τη νέα

παραλλαγή ενδείκνυται να αφήνουμε το 
περιθώριο να αυξάνονται τα κρούσματα 
γιατί κάποιοε ευάλωτοε θα την πληρώσει, 
K0noios σοβαρά πάσχων θα την πληρώ
σει».



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παραδόθηκε η νέα Πνευμονολογική Κλινική του
Παπανικαλάου»

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 27 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

274.08 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παραδόθηκεηνέο 
Πνεορονολσνηαλ Κλινική 
τουβΠαπανικαλάου»
Υστερα από 16 μήνες παραδόθηκε αυτή 
την εβδομάδα και είναι έτοιμη να υπο
δεχτεί τους ασθενείς από τις προσεχείς 
ημέρες η Πνευμονολογική Κλινική του 
Νοσοκομείου «Παπανικολάου» της Θεσ
σαλονίκης, η οποία αποκαταστάθηκε με
τά την καταστροφή που υπέστη από την 
πυρκαγιά που προκλήθηκε τον Απρίλιο 
του 2022.
Η αποκατάσταση της κλινικής, που διαθέτει 
34 κλίνες, ξεκίνησε τον περασμένο Μάρ
τιο, στο πλαίσιο έργου προϋπολογισμού 
1.136.561,33 ευρώ, με πόρους από το Τα
μείο Ανάκαμψης και Ανθεκηκότητας. Σύμ
φωνα με πληροφορίες, η κλινική παραδό
θηκε την περασμένη Δευτέρα, ενώ απομέ
νουν ο καθαρισμός του χώρου και η τοπο
θέτηση του ιατρικού και ξενοδοχειακού 
εξοπλισμού (κρεβάτια, ερμάρια), ώστε να 
υποδεχτεί το αργότερο εντός 10 ημερών 
τους ασθενείς, που προς το παρόν νοση
λεύονται σε άλλον χώρο.

Ελλειψη προσωπικού 
Οι ίδιες πληροφορίες αναφέρουν ότι ο 
εξοπλισμός της κλινικής είναι επαρκής, 
αλλά η έλλειψη προσωπικού παραμένει 
δυσεπίλυτο πρόβλημα, καθώς οι εργαζό
μενοι συνταξιοδοτούνται ή παραιτούνται 
και δεν φαίνεται να υπάρχει ενδιαφέρον 
για την πλήρωση των θέσεων. 
Υπενθυμίζεται ότι η πυρκαγιά που κατέ
στρεψε την κλινική το πρωί της 6ης Απρι
λίου 2022 και στοίχισε τη ζωή σε δύο αν
θρώπους ξεκίνησε, σύμφωνα με την έκ
θεση του ειδικού πραγματογνώμονα, από 
τσιγάρο που είχε ανάψει ένας από τους 
ασθενείς.
Η φωτιά γρήγορα επεκτάθηκε σε όλη τη 
μονάδα, η οποία εκείνο το διάστημα λει
τουργούσε ως κλινική Covid, και χάρη 
στην έγκαιρη διακοπή της παροχής οξυ
γόνου δεν πήρε μεγαλύτερες διαστάσεις, 
ενώ αποφεύχθηκαν τα χειρότερα.
Από τότε έγιναν άπειρες εκκλήσεις, για 
αποκατάσταση των ζημιών, αλλά μόλις 
πριν από δύο μήνες εγκρίθηκε το κονδύ
λι του 1.00.000 ευρώ που στοίχισε η ανα
καίνιση της κλινικής και έτσι ολοκληρώ
θηκαν πρόσφατα οι εργασίες.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Με «Λαϊκή Συσπείρωση» ισχυρή, πιο δυνατός ο λαός
στη μάχη για τις ανάγκες του!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1414.47
cm²

Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΑΟΝΙΑΣ

Με «Λαϊκή Συσπείρωση» ισχυρή, 
πιο δυνατός ο λαός στη μάχη 
για τις ανάγκες του!

Παρουσιάστηκαν χτες οι υποψήφιοι περιφε
ρειακοί σύμβουλοι στην ΠΕ Θεσσαλονίκης I 
Συνεχίζονται οι παρουσιάσεις των υποψηφί
ων και σε άλλες Περιφέρειες και δήμους

ΣΕΛ. 8 - 9
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1  Με «Λαϊκή Συσπείρωση» ισχυρή, πιο δυνατός ο λαός στη μάχη για τις
ανάγκες του!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

«Λαϊκή Συσπείρωση» ισχυρή, το πραγματικό 
στην αντιλαϊκή πολιτική
Παρουσιάστηκαν χτες οι υποψήφιοι περιφερειακοί σύμβουλοι στην ΠΕ Θεσσαλονίκης

Μ
ε ισχυρό ΚΚΕ και «Λαϊκή Συ
σπείρωση» στην Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας, να 
ενισχύσουμε το πραγματικό 
αντίβαρο στην αντιλαϊκή πολιτική, 
το πραγματικό αντίπαλο δέος στον 

φασισμό και στην ακροδεξιά. Αυτό 
το κάλεσμα απηύθυνε ο Σωτήρης Α- 
βραμόπουλος, υποψήφιος περιφε
ρειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας με 
τη «Λαϊκή Συσπείρωση», στη διάρ
κεια της εκδήλωσης που πραγμα
τοποιήθηκε χτες βράδυ στο Πάρκο 
των 4 Εποχών στη Νέα Παραλία, ό
που παρουσιάστηκαν οι υποψήφιοι 
περιφερειακοί σύμβουλοι στην Πε
ριφερειακή Ενότητα Θεσσαλονίκης.

Προέτρεψε με ψήφο στη «Λαϊκή 
Συσπείρωση» να «δεχθεί πλήγμα ο 
αρνητικός συσχετισμός για τον λαό 
που συνδιαμορφώνεται και από τη δι
οίκηση Τζιτζικώστα στην Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας, αλλά και α
πό τις παρατάξεις των άλλων αστι
κών πολιτικών δυνάμεων, που στη
ρίζουν και προωθούν ενεργά και σε 
αυτό το επίπεδο την αντιλαϊκή πο
λιτική, τις κατευθύνσεις της ΕΕ, τη 
στρατηγική για την ενίσχυση της κερ
δοφορίας των λίγων».

Και εξέφρασε τη δυναμική λέγο
ντας ότι «μπορούμε να είμαστε 3η 
δύναμη στο πολεοδομικό συγκρότη
μα και όσο πιο ψηλά γίνεται στο σύ
νολο της Περιφερειακής Ενότητας».

Παρουσίασε ορισμένες από τις 
προτεραιότητες, τις διεκδικήσεις 
και προτάσεις της «Λαϊκής Συσπεί
ρωσης» αφού πρώτα ξεκαθάρισε ό
τι όλο το προηγούμενο διάστημα ή
ταν η δυνατή φωνή των εργαζομένων 
μέσα στο Περιφερειακό Συμβούλιο, 
στηρίζοντας τα δίκαια αιτήματα για 
πραγματικές αυξήσεις στους μισθούς 
και στις συντάξεις, ανθρώπινα ωρά
ρια και συνθήκες εργασίας, για στή
ριξη των ανέργων, για προσλήψεις, 
για μείωση της άμεσης και έμμεσης 
φορολογίας, μέτρα ανακούφισης των 
μικρών επαγγελματιών και εμπόρων, 
των αυτοαπασχολούμενων επιστημό
νων, για ουσιαστική στήριξη των μι- 
κρομεσαίων αγροτών και κτηνοτρο
φών με αξιοπρεπείς κατώτερες εγ
γυημένες τιμές, μείωση του κόστους 
παραγωγής, για ολοκληρωμένη κά
λυψη της παραγωγής από φυσικές 
καταστροφές και αρρώστιες.

Αναφερόμενος στα έργα και τις 
υποδομές που λείπουν από την ΠΕ 
Θεσσαλονίκης, μίλησε για «μια α
κόμα χαμένη τετραετία για την ου
σιαστική βελτίωση της κατάστασης 
για την κοινωνική πλειοψηφία στην 
Περιφέρεια».

Πρόσθεσε ότι τα αντιπλημμυρικά 
έργα γίνονται με το σταγονόμετρο, 
καθυστερούν, ελάχιστα χρήματα δί
νονται από το ΠΕΠ και τον κρατικό 
προϋπολογισμό. Η αντισεισμική θω- 
ράκιση με τον απαραίτητο προσεισμι- 
κό έλεγχο και αναβάθμιση του επιπέ
δου της αντισεισμικής ασφάλειας δεν 
προχωρά. Σε ό,τι αφορά την αντιπυρι
κή προστασία έκρουσε το καμπανά
κι του κινδύνου, τονίζοντας ότι απαι
τούνται άμεσα προσλήψεις και χρη
ματοδότηση της Δασικής Υπηρεσίας, 
της Πυροσβεστικής, αναβάθμιση του

επιπέδου πυ
ροπροστασί
ας και οικολο- 
γική αναβάθ
μιση του Σέιχ 
Σου.

Ανέφε
ρε ακόμα ό
τι στις προ
τεραιότη
τες της «Λα
ϊκής Συσπεί
ρωσης» βρίσκονται απαραίτητα έρ
γα για την προστασία της ανθρώπι
νης ζωής και του περιβάλλοντος, με 
την εφαρμογή όλων των απαραίτη
των μέτρων και ελέγχων, έτσι ώστε 
να περιοριστεί καταρχάς η βιομηχα
νική ρύπανση και δυσοσμία στα δυ
τικά της πόλης από το διυλιστήριο 
και άλλες μονάδες. Να μην προχω
ρήσει η καύση επικίνδυνων αποβλή
των μέσα στη ΒΙΠΕ της Σίνδου όπου 
δουλεύουν χιλιάδες εργαζόμενοι, δί
πλα σε κατοικημένες περιοχές. Να 
σταματήσει η καρκινογόνο καύση 
απορριμματογενών καυσίμων. Να 
λειτουργούν σωστά οι ΧΥΤΑ, η α
ποκομιδή απορριμμάτων, να ενι- 
σχυθεί η ανακύκλωση με διαλογή 
στην πηγή, να μην προχωρήσει πα
ραπέρα η ιδιωτικοποίηση της δια
χείρισης απορριμμάτων.

Επιπλέον είπε ότι «αγωνιζόμαστε 
να μην προχωρήσει η άναρχη και α
νεξέλεγκτη εγκατάσταση έργων Α
ΓΙΕ που συνοδεύεται από πλήθος 
περιβαλλοντικών προβλημάτων και 
οξύνει την ενεργειακή φτώχεια».

Οσον αφορά την ΕΥΑΘ, σημείωσε 
ότι «η λειτουργία της με κριτήριο το 
κέρδος ευθύνεται για την κακή κα
τάσταση του δικτύου και τις συχνές 
βλάβες, τις καθυστερήσεις σε ανα
γκαία έργα που δεν χωράνε στα επεν
δυτικά πλάνα, τον εργασιακό μεσαίω- 
να που εφαρμόζει με εργολαβίες και 
"ελαστικές" σχέσεις απασχόλησης».

Σε ό,τι αφορά τα συγκοινωνιακά 
έργα ανέφερε ότι «για το περιβόη
το flyover ήμασταν οι μόνοι που α
ναδείξαμε εξαρχής στη Μητροπολι- 
τική Επιτροπή από το 2021 ολοκλη
ρωμένα τα προβλήματα που προκύ
πτουν από τον συγκεκριμένο σχεδι- 
ασμό και τρόπο υλοποίησης. Την οι
κονομική επιβάρυνση του λαού μας 
από ένα ακόμα χρυσοπληρωμένο έρ
γο. Αναδείξαμε την απουσία ολοκλη
ρωμένης κυκλοφοριακής μελέτης, ε
ξέτασης όλων των εναλλακτικών αλλά 
και τις διαχρονικές ευθύνες».

«Ζήτημα πρώτης γραμμής για ε
μάς», πρόσθεσε, «είναι να ολοκλη
ρωθούν άμεσα η κεντρική γραμμή 
του μετρά και η επέκταση προς Κα
λαμαριά και οι επεκτάσεις προς τα 
Δυτικά και την Τούμπα και τις όμο
ρες περιοχές του δήμου Πυλαίας και 
ταυτόχρονα να μην τα χρυσοπληρώ
νουμε άμεσα και έμμεσα με την πολ
λαπλή φορολογία, τα ακριβά εισιτή
ρια. Επεκτάσεις που έπρεπε να εί
χαν σχεδιαστεί και δρομολογηθεί α
πό χρόνια και πρέπει να ολοκληρω
θούν σε εύλογο χρονικό διάστημα 
και όχι σε 10 και 20 χρόνια. Είμαστε 
αντίθετοι στην παράδοση της λει
τουργίας του στους ιδιωτικούς ομί

λους που θα επιφέρει και μεγαλύτε
ρο κόστος για τον λαό.

Ταυτόχρονα διεκδικούμε άμεση 
βελτίωση της απαράδεκτης κατά
στασης στις αστικές συγκοινωνίες 
με ενίσχυση των γραμμών, προσλή
ψεις οδηγών, σύγχρονα λεωφορεία, 
κυκλοφοριακές ρυθμίσεις, μείωση 
του εισιτηρίου, μέτρα επιδότησης του 
κόστους για τη μεταφορά των εργα
ζομένων από και προς τη δουλειά.

Ακόμα, έργα για την ανάπτυξη των 
υποδομών Παιδείας, Αθλητισμού και 
Πολιτισμού, χωρίς ΣΔΙΤ που αποδε
δειγμένα κοστίζουν αρκετά πάνω α
πό τον συμβατικό τρόπο δημοπρά- 
τησης και κατασκευής που και αυ
τόν τον χρυσοπληρώνουμε».

Τέλος, αναφέρθηκε στην ανάγκη 
αναβάθμισης των χώρων πρασίνου, 
αξιοποίησης και διεύρυνσης των ό
ποιων ελεύθερων χώρων, αξιοποίη
σης και απομάκρυνσης στρατοπέδων 
από τον αστικό ιστό. Στο πλαίσιο αυ
τό σημείωσε ότι πρέπει να ολοκλη
ρωθεί άμεσα η ανάπλαση του πρώ
ην στρατοπέδου «Π. Μελά» με συ
γκεκριμένο χρονοδιάγραμμα και ε
ξασφαλισμένη χρηματοδότηση, να 
αποδοθεί το στρατόπεδο «Κόδρα» 
στον λαό της Καλαμαριάς και ευ
ρύτερα, και το παραλιακό μέτωπο 
της περιοχής να αναβαθμιστεί προς 
όφελος του λαού και όχι για τα κέρ
δη των λίγων. Για την ανάπλαση της 
ΔΕΘ τόνισε ότι «διεκδικούμε να α
νατραπεί αυτό το καταστροφικό 
σχέδιο, να μη χαθεί η ευκαιρία να 
αναπλαστεί η ευρύτερη περιοχή της 
ΔΕΘ με τη διαμόρφωση ενός μεγά
λου πάρκου και υποδομών για ανα
ψυχή, Πολιτισμό και Αθλητισμό».

Οι υποψήφιοι 
περιφερειακοί 
σύμβουλοι στην 
Περιφερειακή Ενότητα 
Θεσσαλονίκης

Το ψηφοδέλτιο της «Λαϊκής Συ
σπείρωσης» που παρουσιάστηκε στη 
χτεσινή εκδήλωση στελεχώνεται α
πό ανθρώπους αγωνιστές, με προ
σφορά, με αξίες και ιδανικά που δεν 
έχουν δεσμεύσεις σε συμφέροντα. 
Με διακριτό το χαρακτηριστικό της

ανανέωσης του ψηφοδελτίου - εί
ναι χαρακτηριστικό πως πάνω από 
το 35% του ψηφοδελτίου είναι ως 
40 ετών - και της παρουσίας ανθρώ
πων μέσα από τα σωματεία του ιδι
ωτικού και δημόσιου τομέα, στο κί
νημα των μικρών επαγγελματιών και 
αγροτών, στο φοιτητικό κίνημα, στο 
κίνημα των συνταξιούχων που όλο 
αυτό το διάστημα βρέθηκαν στην 
πρώτη γραμμή του αγώνα απέναντι 
στην αντιλαϊκή πολιτική, για τη βελτί
ωση της ζωής της κοινωνικής πλειο- 
ψηφίας στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας.

Οι υποψήφιοι είναι:
Αγγελόπουλος Χρίστος, 38 ετών, 

αυτοαπασχολούμενος μηχανικός ε
ξασφάλισης ποιότητας λογισμικού.

Αφεντουλίδου - Αλμπάνη Κων
σταντίνα, 30 ετών, γραμματέας του 
ΔΣ Συνδικάτου Ιματισμού και Δέρ
ματος Κ. Μακεδονίας.

Βάγιας Νικόλαος, 68 ετών, συντα
ξιούχος πολιτικός μηχανικός, πρόε
δρος περιφερειακής διοίκησης πα
ραρτημάτων Κεντρικής Μακεδονί
ας της Πανελλήνιας Ενωσης Αγωνι
στών Εθνικής Αντίστασης και Δημο
κρατικού Στρατού Ελλάδας (ΠΕΑΕΑ 
- ΔΣΕ) και αντιπρόεδρος κεντρικής 
διοίκησης ΠΕΑΕΑ - ΔΣΕ.

Βασιλειάδης Γιάννης, 29 ετών, 
Γραμματέας του ΣΠ Κ. Μακεδονίας 
της ΚΝΕ, μέλος του Γραφείου του 
ΚΣ της ΚΝΕ.

Βελδεμίρη Στεφανία, 50 ετών, ει
καστικός (Msc), συντηρήτρια αρχαιο
τήτων και έργων τέχνης. Μέλος του 
Επιμελητηρίου Εικαστικών Τεχνών 
Ελλάδας.

Γαλατιανός Στέλιος, 40 ετών, ορ
γανωτικός γραμματέας της ΕΕ της Ε- 
ΔΟΘ. Μέλος του ΔΣ του Συλλόγου 
Εργαζομένων ΕΦΚΑ Κ. Μακεδονίας.

Γεωργάκας Παναγιώτης - Μόδε- 
στος, 74 ετών, νευρολόγος ψυχία
τρος.

Γεωργιάδη Ρούλα, 31 ετών, ειδι
κευόμενη Ψυχιατρικής (ΙΔΟΧ).

Γεωργιάδου Μαργαρίτα, 46 ετών, 
δημόσιος υπάλληλος, δασολόγος. 
Μέλος του ΔΣ της ΠΕΔΔΥ (Πανελ
λήνια Ενωση Δασολόγων Δημοσίων 
Υπαλλήλων).

Ευθυμιάδης Κωνσταντίνος, 50 ε
τών, αυτοαπασχολούμενος υγειο
νομικός.

Ζώκας Νίκος, 66 ετών, ηλεκτρο
λόγος μηχανικός. Μέλος της Αντι
προσωπείας του ΤΕΕ. Αντιπρόεδρος 
της ΕΔΥΕΘ, μέλος του ΔΣ του Συλ
λόγου «Εμείς που σπουδάσαμε στον 
Σοσιαλισμό».

Ηλιού Αννα - Μαρία, 24 ετών, φοι
τήτρια. Μέλος Φοιτητικού Συλλόγου.

Ιντζές Κωστής, 39 ετών, αυτοα
πασχολούμενος στον χώρο της ε
στίασης.

Ιορδανίδης Σιμός, 32 ετών, εργα
ζόμενος μηχανικός λογισμικού. Μέ
λος ΔΣ Σωματείου Εργατοϋπαλλήλων 
Τηλεπικοινωνιών και Πληροφορικής 
Ν. Θεσσαλονίκης (ΣΕΤΗΠ).

Καλαντίδου Σοφία, 59 ετών, συ
νταξιούχος.

Καναράς Θανάσης, 63 ετών, συ
νταξιούχος εκπαιδευτικός.

Καραμήτρουτ Ειρήνη, 36 ετών, 
πρόεδρος Σωματείου Εργατοϋπαλ
λήλων Τηλεπικοινωνιών και Πληρο
φορικής Ν. Θεσσαλονίκης (ΣΕΤΗΠ).

Καραμπίδου Βούλα, 64 ετών, δη
μόσιος υπάλληλος στον ΕΦΚΑ, μέλος 
του Γενικού Συμβουλίου της Πανελλή
νιας Ενωσης Αγωνιστών Εθνικής Αντί
στασης και Δημοκρατικού Στρατού Ελ
λάδας (ΠΕΑΕΑ - ΔΣΕ), πρόεδρος του 
Ελληνοκουβανικού Συνδέσμου Φιλί
ας και Αλληλεγγύης Θεσσαλονίκης.

Κατσίμπα - Ρηγοπούλου Δάφνη, 
66 ετών, ιατρός ΕΣΥ, γραμματέας 
της Ενωσης Νοσοκομειακών Ιατρών 
Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ), μέλος της «Α
ριστερής Συσπείρωσης».

Κόκκαλη - Καλαμποκίνη Κωνστα
ντίνα, 32 ετών, αυτοαπασχολούμε
νη αρχιτέκτων μηχανικός, μέλος της 
αντιπροσωπείας του Συλλόγου Αρ
χιτεκτόνων Διπλωματούχων Ανώτα
των Σχολών (ΣΑΔΑΣ-ΠΕΑ).

Κονδύλης Ηλίας, 49 ετών, ανα
πληρωτής καθηγητής ΑΠΘ. Μέλος 
του ενιαίου Συλλόγου ΔΕΠ (ΕΣΔΕΠ) 
του ΑΠΘ.

Κουρμούλης Γιάννης, 49 ετών, μέ
λος του ΓΣ της ΑΔΕΔΥ.

Κουτσουράς Θανάσης, 43 ετών, 
μέλος του ΓΣ της ΓΣΕΕ, μέλος ΔΣ 
του ΕΚΘ, μέλος ΔΣ της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Οικοδόμων και γραμ
ματέας του Συνδικάτου Οικοδόμων 
και Εργαζομένων στα δομικά υλικά 
και τις κατασκευές ν. Θεσσαλονίκης.

Κυγιάκης Χρήστος, 34 ετών, αντι
πρόεδρος ΔΣ της Ενωσης Εμποροϋ- 
παλλήλων ν. Θεσσαλονίκης.

Κυριαζίδης Χάρης, 38 ετών, μέ
λος ΔΣ του ΕΚΘ. Πρόεδρος Σωμα
τείου Τροφίμων και Ποτών Κ. Μακε
δονίας. Μέλος ΔΣ Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Τροφίμων - Ποτών.

Κυρίτσης Γιώργος, 60 ετών, δι
κηγόρος.

Λαζαρίδης Φίλιππος, 40 ετών, δι
δάκτορας Τμήματος Φυσικής ΑΠΘ, 
μηχανικός λογισμικού. Πρόεδρος της 
προσωρινής διοίκησης του Σωματείου 
Εργαζομένων BETA CAE SYSTEMS.

Λιαράτσικα Κέλλυ, 29 ετών, δι
κηγόρος. Πρόεδρος της προσωρι
νής διοίκησης του Σωματείου Μι
σθωτών Δικηγόρων Περιφέρειας Κ. 
Μακεδονίας.

Λιθαρής Τάσος, 65 ετών, ελεύθερος 
επαγγελματίας φυτωριούχος, δραστη
ριοποιείται στην Κεντρική Μακεδονία.
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1  Με «Λαϊκή Συσπείρωση» ισχυρή, πιο δυνατός ο λαός στη μάχη για τις
ανάγκες του!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

αντίπαλο δέος
Λόγγος Πασχάλης, 53 ετών, ιδιω

τικός υπάλληλος - εργαζόμενος στην 
ΕΥΑΘ και μέλος ΔΣ του Σωματείου 
Εργαζομένων οτην ΕΥΑΘ.

Μακρή Χαρά, 35 ετών, ελεύθερη 
επαγγελματίας.

Μαμάτας Λεύτερης, 44 ετών, α
ναπληρωτής καθηγητής στο Πανε
πιστήμιο Μακεδονίας. Μέλος ΔΕ της 
ΠΟΣΔΕΠ.

Ματζουλά Φεβρωνία (Φένια), 32
ετών, αρχιτέκτων μηχανικός, εργα
ζόμενη σε τεχνική εταιρεία.

Μελανεφίδου Σόνια, 59 ετών, δι
κηγόρος.

Μητσιάκος Γιώργος. 56 ετών, παι
δίατρος - νεογνολόγος, καθηγητής 
Ιατρικής Σχολής ΑΠΘ. Μέλος Ιατρι
κού Συλλόγου Θεσσαλονίκης.

Μπακιρλή Ελένη, 57 ετών, νοση- 
λεύτρια. Μέλος ΔΣ Σωματείου Ερ
γαζομένων ΑΧΕΠΑ. Μέλος ΓΣ ΠΟ- 
ΕΔΗΝ - ΑΔΕΔΥ.

Μπαλτίκας Βασίλης, 43 ετών, πο
λιτικός μηχανικός, υπάλληλος ΣΟΧ 
ΔΕΔΔΗΕ. Μέλος της Αντιπροσωπεί
ας του ΤΕΕ/ΤΚΜ.

Μπότσογλου Κώστας, 54 ετών, 
αυτοαπασχολούμενος οδηγός ταξί.

Μωυσίδου Σοφία, 60 ετών, λο
γίστρια.

Νέσση Εύη, χημικός μηχανικός Ε
ρευνας στο ΕΚΕΤΑ. Μέλος ΔΣ'Πα- 
νελλήνιας Ομοσπονδίας Συλλόγων 
Εργαζομένων σε ερευνητικό κέντρα 
ιδιωτικού δικαίου.

Νταφόπουλος Δημήτρης, 32 ε
τών, υποψήφιος διδάκτωρ Νομικής 
ΑΠΘ, αυτοαπασχολούμενος δικηγό
ρος, μέλος ΔΣ Δικηγορικού Συλλό
γου Θεσσαλονίκης.

Παπαδόπουλος Δαμιανός, 75 ε
τών, συνταξιούχος αυτοαπασχολού
μενος.

Παπαδοπούλου Αναστασία, 27 ε
τών, πολιτικός μηχανικός.

Παπαδοπούλου Ιωάννα, 32 ετών, 
υπάλληλος συμβουλευτικής εταιρεί
ας, μέλος ΔΣ της Πανελλήνιας Ο
μοσπονδίας Λογιστών και μέλος ΔΣ 
της Ενωσης Λογιστών Θεσσαλονί
κης. Πρόεδρος του Σωματείου Ερ
γαζομένων της «Deloitte».

Παπαδούλη Νεκταρία, 34 ετών, 
λογίστρια. Πρόεδρος του ΔΣ της Ε
νωσης Λογιστών Θεσσαλονίκης και 
αντιπρόεδρος του ΔΣ της Πανελλή
νιας Ομοσπονδίας Λογιστών.

Παρίντα Ηλεκτρα, 32 ετών, δα
σκάλα με μεταπτυχιακό στην Ειδι
κή Αγωγή. Μεταπτυχιακή φοιτήτρια 
στο ΑΠΘ με κατεύθυνση ιστορικο- 
κοινωνική θεμελίωση της Εκπαίδευ
σης και μέλος του Συλλόγου Εκπαι
δευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευ
σης Χαλκιδικής.

Πελετίδου Γεωργία, 27 ετών, υπο
ψήφια διδάκτορας Τμήματος Φυσι
κής ΑΠΘ και εργαζόμενη σε ερευ
νητικό προγράμματα, μέλος του ΔΣ 
του Σωματείου μη μόνιμων Ερευνη
τών και Διδασκόντων Θεσσαλονίκης.

Πολυκάρπου Σίσσυ, 53 ετών, εκ
παιδευτικός. Γενική γραμματέας ΕΕ 
ΕΔΟΘ - NT ΑΔΕΔΥ, μέλος ΔΣ Ε' 
ΕΛΜΕ.

Πρώιος Γιάννης, 60 ετών, συντα
ξιούχος εικαστικός - σκηνογράφος. 
Μέλος ΔΣ Συλλόγου Προστασίας Βε- 
γορίτιδας και μέλος της καλλιτεχνι
κής ομάδας FireArt.

Ρέβας Βασίλης, 69 ετών, συντα
ξιούχος οικοδόμος, πρόεδρος Συν
δέσμου Συνταξιούχων ΙΚΑ Μείζονος 
Θεσ/νίκης «Η ΕΝΟΤΗΤΑ».

Σαμαρτζίδου Μαρία (Μαρίνα), 50 
ετών, ιδιωτική υπάλληλος - υπάλλη
λος ιατρείου.

Σταμκοπούλου Νατάσα, 52 ετών, 
κτηνίατρος, υπάλληλος Περιφέρει
ας Κ. Μακεδονίας. Μέλος ΔΣ Συλ
λόγου Εργαζομένων Περιφέρειας Κ. 
Μακεδονίας - γραμματέας ΔΣ Ομο
σπονδίας Συλλόγων Υπαλλήλων Αι
ρετών Περιφερειών Ελλάδας. Πρό
εδρος Συλλόγου Γονέων Μουσικού 
Σχολείου Θεσσαλονίκης.

Σεϊμένης Βασίλης, 62 ετών, ηθο
ποιός, μέλος του ΔΣ του Σωματείου 
Ελλήνων Ηθοποιών και μέλος της Α
ντιπροσωπευτικής Επιτροπής Ηθο
ποιών του ΚΘΒΕ.

Σοφιανός Γεώργιος, ελεύθερος 
επαγγελματίας.

Στεφανόπουλος Κωνσταντίνος,
77 ετών, συνταξιούχος, πρόεδρος 
Σωματείου Συνταξιούχων ΟΑΕΕ ν. 
Θεσσαλονίκης.

Ταλέας Νίκος, 57 ετών, μουσι
κός, μέλος ΔΣ Πανελλήνιου Μουσι
κού Συλλόγου, Παραρτήματος θεσ-. 
σαλονίκης.

Τασιούδης Θανάσης, 58 ετών, νο
σηλευτής, αντιπρόεδρος ΔΣ Σωμα
τείου Εργαζομένων του Νοσοκομείου 
«Παπαγεωργίου». Μέλος ΓΣ ΕΔΟΘ.

Τασοπούλου Μαρία, 44 ετών, κα- 
θηγήτρια Γερμανικών στην Πρωτο
βάθμια Εκπαίδευση. Μέλος ΓΣ Α
ΔΕΔΥ. Αντιπρόεδρος ΣΕΠΕ Παιονίας.

Τσαρίδης Νικήτας, 54 ετών, οδη
γός ΟΑΣΘ. Μέλος ΔΣ Συνδικάτου Ερ
γαζομένων στον ΟΑΣΘ.

Τσακλίδης Νίκος, 24 ετών, από
φοιτος της σχολής του ΟΣΕ και ερ
γαζόμενος στην «Hellenic Train». Εί
ναι εκλεγμένος στο ΔΣ του κλαδικού 
Συνδικάτου Μετάλλου και Ναυπηγο- 
επισκευαστικής Βιομηχανίας Κεντρι
κής Μακεδονίας.

Τσιαούσης Κυριάκος, 42 ετών, 
εργαζόμενος στον επισιτισμό. Μέ
λος ΔΣ ΠΟΕΕΤ, μέλος ΔΣ ΕΚΘ, α
ντιπρόεδρος ΣΕΤΕΠΕ.

Τσίντζιλης Γεώργιος, 71 ετών. Συ
νταξιούχος εκπαιδευτικός Φυσικής 
Αγωγής. Μέλος ΔΣ ΓΣ Ηρακλής Θεσ
σαλονίκης.

Τσουραλάκης Αλέξανδρος, 56 ε
τών, ιδιωτικός υπάλληλος, γραμμα
τέας του Δασικού Συνεταιρισμού Ερ
γασίας «Η ΕΝΩΣΗ» Σταυρού Θεσσα
λονίκης και πρόεδρος του Σωματεί
ου Δασεργατών Μακεδονίας - Θρά
κης. Επίσης είναι μέλος του Γενικού 
Συμβουλίου της Ομοσπονδίας Οικο
δόμων και Συναφών Επαγγελμάτων.

Χαβατζάς Γιώργος, 63 ετών, συ
νταξιούχος τραπεζικός υπάλληλος. 
Περιφερειακός σύμβουλος.

Χαραλαμπίδης Παναγιώτης, 62 ε
τών, συνταξιούχος δημοσιογράφος. 
Μέλος του ΓΣ της Πανελλήνιας Ο
μοσπονδίας Ενώσεων Συντακτών.

Χατζηβαρίτη Φρίτα, 65 ετών, συ
νταξιούχος εκπαιδευτικός.

Χοροζίδη Κλεοπάτρα, 53 ετών, 
δημοτική υπάλληλος στον δήμο Πυ
λαίας - Χορτιάτη. Πρόεδρος Σωμα
τείου Εργαζομένων ΟΤΑ και Δημο
τικών Επιχειρήσεων ν. Θεσσαλονί
κης. Μέλος ΔΣ ΠΟΕ - ΟΤΑ. Μέλος 
ΔΣ ΑΔΕΔΥ.

Ψάλτου Αντωνία, 50 ετών, διοικη
τική υπάλληλος του ΠΑΜΑΚ, πρόε
δρος του Σωματείου Εργαζομένων 
του ΠΑΜΑΚ και γενική γραμματέας 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Δι
οικητικού Προσωπικού Τριτοβάθμι
ας Εκπαίδευσης (ΟΔΠΤΕ).
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1  «Γκάζια» Μητσοτάκη για τα νοσοκομεία στη
Θεσσαλονίκη

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

150.74 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Γ κάζια» Μηισοιάκη 
για τα νοσοκομεία 
στπ Θεσσαλονίκη

Σ
ας έχω παρασκήνιο απάτη σύντομη επίσκεψη του πρωθυπουρ
γού στη Θεσσαλονίκη καιτο υπουργείο Μακεδονίας-θράκης, 
όπου είδε τους βουλευτές Λ και Β' Θεσσαλονίκης, αλλά και τους 
φορείςτης πόλης, τα επιμελητήρια και συλλόγους σε ξεχωριστή σύσκε

ψη που ακολούθησε της πρώτης. Σε αυτήν εξετάστηκε η πορεία των έρ
γων στη Θεσσαλονίκη. 0 Κυριάκος Μητσοτάκης ήταν ικανοποιημένος με 
την πορεία ολοκλήρωσης του μετρό Θεσσαλονίκης και του FlyOver, αλ
λά... έβαλε γκάζια για το Παιδιατρικό νοσοκομείο καιτο Ογκολογικό που 
έχουν μείνει λίγο πιο πίσω... Όπως μου είπαν, θέλει να έχει ξεκάθαρες 
ημερομηνίες για το κάθε έργο -περισσότερο για το μετρό- ώστε να το 
ανακοινώσει κατά την ομιλία του στη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης.
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1  Παπανικολάου: Αποκαταστάθηκε η Πνευμονολογική
Κλινική

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

299.34 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΑΔΟΘΗΚΕ ΗΔΗ
Αποκαταστάθηκε 
το Πνευμονολογικό 
στο Παπανικολάου

Παραδόθηκε και είναι έτοιμη να 
υποδεχτεί τους ασθενείς, η Πνευμο- 
νολογική Κλινική του νοσοκομείου 
Παπανικολάου, η οποία αποκατα
στάθηκε μετά την πυρκαγιά τον 
Απρίλιο του 2022. ΣΕΛ 6
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1  Παπανικολάου: Αποκαταστάθηκε η Πνευμονολογική Κλινική
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-08-2023

Νοσοκομείο Παπανικολάου: Αποκαταστάθηκε η Πνευμονολογική Κλινική
Μετά την καταστροφή που υπέστη από την πυρκαγιά που προκλήθηκε τον Απρίλιο του 2022

Παραδόθηκε αυτή την εβδομάδα και 
είναι έτοιμη να υποδεχτεί τους ασθενείς, 
τις προσεχείς ημέρες, η Πνευμονολογι
κή Κλινική του νοσοκομείου Παπανικο- 
λάου, η οποία αποκαταστάθηκε μετά 
την καταστροφή που υπέστη από την 
πυρκαγιά που προκλήθηκε τον Απρίλιο 
του 2022.

Η αποκατάσταση της Κλινικής, που 
διαθέτει 34 κλίνες, ξεκίνησε τον περα
σμένο Μάρτιο στο πλαίσιο έργου προ
ϋπολογισμού 1.136.561,33 ευρώ, με πό
ρους από το Ταμείο Ανάκαμψης και Αν- 
θεκτικότητας.

Σύμφωνα με πληροφορίες, η Κλινική 
παραδόθηκε την περασμένη Δευτέρα, 
ενώ απομένει ο καθαρισμός του χώρου 
και η τοποθέτηση του ιατρικού και ξε
νοδοχειακού εξοπλισμού ώστε να υπο
δεχτεί το αργότερο εντός 10 ημερών 
τους ασθενείς, που προς το παρόν νοση
λεύονται σε άλλο χώρο. Οι ίδιες πληρο
φορίες αναφέρουν ότι ο εξοπλισμός της 
Κλινικής είναι επαρκής αλλά η έλλειψη 
προσωπικού παραμένει δυσεπίλυτο πρό
βλημα καθώς οι εργαζόμενοι συνταξιο- 
δοτούνται ή παραιτούνται και δεν φαί
νεται να υπάρχει ενδιαφέρον για την

πλήρωση των θέσεων.
Υπενθυμίζεται ότι η πυρκαγιά που 

κατέστρεψε την Κλινική το πρωί της 
6ης Απριλίου 2022 και στοίχισε τη ζωή 
σε δύο ανθρώπους ξεκίνησε, σύμφωνα 
με την έκθεση του ειδικού πραγματο- 
γνώμονα, από τσιγάρο που είχε ανάψει 
ένας από τους ασθενείς. Η φωτιά γρήγο
ρα επεκτάθηκε σε όλη τη Μονάδα, η 
οποία εκείνο το διάστημα λειτουργούσε 
ως κλινική Covid και χάρη στην έγκαι
ρη διακοπή της παροχής οξυγόνου, η 
πυρκαγιά δεν πήρε μεγαλύτερες διαστά
σεις και αποφεύχθηκαν τα χειρότερα.
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